
Protokół nr 3/2019 
z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska 

Rady Miasta Luboń 
z dnia 7 lutego 2019 roku 

 
Komisja rozpoczęła się o godzinie 17:10 
Obecność zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Zaproszeni goście: 

1. Małgorzata Machalska – Burmistrz Miasta Luboń 
2. Igor Stachowiak – prezes Kom-Lub 
3. Karolina Szerłot – ogrodnik miejski 
4. Kamila Mazurek – pracownik UML 
5. Teresa Zygmanowska – przewodnicząca RML 
6. Andrzej Okupniak – radny RML 

 
Przewodniczący sprawdził prawomocność posiedzenia (quorum) i zaproponował następujący 
porządek posiedzenia: 
 

1. Prezentacja p. Karoliny Szerłot w sprawie projektu uchwały w sprawie zniesienia wartości 
pomnikowej z dwóch drzew na ul. Poniatowskiego w związku z realizacją inwestycji 
polegającej na budowie chodnika w ul. Poniatowskiego na odcinku ul. Klonowa-
Kołłątaja. 

2. Regulamin utrzymania czystości i porządku w aspekcie gospodarowania odpadami 
komunalnymi. 

3. Wolne głosy i wnioski. 
4. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej Komisji. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Przebieg posiedzenia: 
Posiedzenie odbyło się w sali sesyjnej UML. 
 
Ad 1.  
p. Karolina Szerłot zaprezentowała projekt uchwały w sprawie zdjęcia wartości pomnikowej 
z dwóch drzew na ul. Poniatowskiego w związku z realizacją inwestycji polegającej na budowie 
chodnika w ul. Poniatowskiego na odcinku ul. Klonowa-Kołłątaja. 
p. Burmistrz uspokoiła, że wycinanie drzew będzie ostatecznością. 
p. Szerłot przekazała także informację o wystąpieniu do RDOŚ o zgodę na wycięcie tych drzew 
w przypadku kolizji podczas procesu realizacji inwestycji.  
 
Wynik głosowania w sprawie zaopiniowania ww. projektu 4 głosy za – wszyscy obecni  
(P. Wolniewicz, P. Izydorski, B. Łakomy, A. Bernaciak). 
 
Ad 2.  
Projekt uchwały RML w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/147/2016 Rady Miasta Luboń z dnia 
27 października 2016 r. w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i stawki opłaty za pojemnik.  P. Burmistrz 
wprowadziła do zagadnienia, natomiast p. Kamila Mazurek przedstawiła prezentację dotyczącą 
zmian wysokości opłat za przyjęcie odpadów oraz wzrostu kosztów systemu gospodarowania 
odpadami. 
W dyskusji poruszano kwestie podniesienia skuteczności segregacji odpadów, jakości odpadów 
segregowanych odbieranych z nieruchomości, przekazywania odpadów do innych instalacji 
(np. spalarnia), zbierania odpadów na cmentarzach, sposobów informowania mieszkańców 
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o podwyżkach, opłat ponoszonych przez osoby na terenie ogrodów działkowych, planowanej 
nowelizacji przepisów prawa w zakresie gospodarowania odpadami. 
 
Wynik głosowania w sprawie zaopiniowania ww. projektu uchwały 4 głosy za – wszyscy obecni 
(P. Wolniewicz, P. Izydorski, B. Łakomy, A. Bernaciak). 
 
Ad. 3 
Nie zgłoszono żadnych wniosków. 
 
Ad. 4 
Wynik głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniego powiedzenia komisji – 4 głosy 
za – wszyscy obecni (P. Wolniewicz, P. Izydorski, B. Łakomy, A. Bernaciak). 
 
Ad. 5 
Po wyczerpaniu porządku obrad przewodniczący P. Wolniewicz zamknął posiedzenie o godz.  
 
 
 
Sekretarz Komisji      Przewodniczący Komisji 
Anna Bernaciak      Paweł Antoni Wolniewicz 
 
 
 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności 


